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VOORWOORD                                                                                                                             

Beste lezer,

Het is mijn wens en bedoeling, je met dit  boek op weg te helpen naar totale 

vrijheid, naar vrede en harmonie. Dit zijn kostbare parels, waar Jezus over 

sprak volgens het evangelie van Marcus.

Dit is geen gewoon leesboek, geen alledaagse roman.                                                                            

Het is een handleiding vol yoga wijsheid uit de oudste geschriften.                                              

Vele mensen beginnen pas handleidingen of boeken over spiritualiteit te 

lezen als ze op oudere leeftijd zijn gekomen, en hun lichaam reeds aan de 

weg der aftakeling toe is. Wanneer je een gsm optimaal wil benutten, dan 

lees je de handleiding ook vóór gebruik en niet wanneer hij half defect of aan 

vervanging toe is.

Dit boek werd gerealiseerd vanuit het collectief bewustzijn, vol wijsheden uit 

vele culturen. Elke hoge beschaving kende en kent die wijsheden. Het zal 

velen helpen naar een nieuw leven vanuit hun eigen innerlijke kracht.                                                                                                     

Dit is de handleiding voor uw eigen menselijke ‘machine’, die in essentie 

goddelijk is.

Ik draag dit werk op aan mijn meester MARNIX HOORNE, die me in contact 

bracht met de wonderen van de mystiek en die me de ogen opende naar de 

waarheid, naar zijn vrouw en kinderen, en naar zijn hoogste Meester Jezus 

Christus  die ook de leidraad is door mijn leven. Ik vraag hiermede ook zijn 

zegen over dit werk. Mijn leven is gewijd aan Hem die de eerste hypnotiseur 

was, een zegen voor de mensheid, voor ons allemaal. Hij is voor en door ons 

gestorven, hij werd 2021 jaar geleden door de mensheid aan een kruis 

genageld en brutaal gedood. Laat zijn licht over je komen en neem alle 

wijsheid in je op.

De oorzaak van vele ongemakken ligt in het vergeten van de ziel. Men weet 

niet hoe ons eigen mechanisme, dit uniek geschenk, geschapen door de 

Creator, in wezen werkt. Men is onwetend of men misbruikt dit geschenk.                                                                                              



                                                                                                                                    

Moge de geest van de Creator op dit werk rusten en de ogen openen van alle 

blinden die klaar worden voor de ENE waarheid.                                                                                                          

Het feit dat je dit boek NU  leest is geen toeval! Je ziel leidde je naar dit werk 

als een hulpmiddel om je lijden te verzachten of te stoppen.

Ik dank mijn bevriende auteur MARC V. die al jaren het pad naar de waarheid 

volgt. Ik vroeg hem dit boek te lezen en de taalfouten te verwijderen. Zo zie je 

maar dat elke mens zijn gaven heeft en deze kan inzetten om iets moois op 

deze prachtige wereld te creëren. (*) 

Ik dank ook mijn kinderen voor de wijsheid die ze brengen door gewoon kind 

te zijn. Ik dank mijn verloofde ANGELIQUE T. die op haar zoektocht naar het 

licht af te rekenen heeft met vele demonen en trauma’s uit haar verleden.  

De weg naar het licht die jij, beste lezer, straks kan volgen in dit boek.

Ik dank mijn goede vriendin ERIKA P. voor de vele wijsheden en 

psychologische inzichten die mijn werk verrijken.                                                    

Ik dank ook mijn ouders voor mijn leven en de harde lessen die me deden 

ontwaken naar het licht. Vooral het doorzettingsvermogen en de koppigheid 

die me deden volharden  heb ik van hen geërfd, of beter gezegd, 

overgenomen in mijn jeugd.

Ik dank mijn vele patiënten die in mij geloofden, mij volgden, en daardoor 

een nieuw leven mochten realiseren.                                                                         

Ik dank mijn gestorven huisdieren  Tako, Jagy, Xes die mij de 

onvoorwaardelijke liefde leerden kennen.

Tenslotte dank ik God of de Creator, voor alle lessen die mij tot hier hebben 

gebracht waar ik nu ben. Dankbaar ben ik, tot in het diepste van mijn ziel!

(*)Uit sympathie voor Jens heb ik inderdaad aanvaard zijn werk grammaticaal te 

corrigeren, stilistisch bij te werken, en opnieuw uit te typen. Met respect voor zijn ideeën 

Heb ik mij hier en daar gewaagd aan inhoudelijke aanvullingen. Moge de lezer dit 

interpreteren als de compenserende werking van het ‘jonge dynamische geweld’ en de 

‘wat oudere bedachtzame visie’. Je vindt mijn aanvullingen in de gecursiveerde tekst  - mv)

                                                                                                                                      



WELKOM  

Beste lezer,                                                                                                                                                                 

Dit boek is kinderlijk eenvoudig geschreven opdat iedereen het zou begrijpen. 

Want gezondheid en geluk moeten voor iedereen toegankelijk zijn.                                                           

Een kleine anekdote: Ik heb al veel cliënten gehad met een 

minderwaardigheidscomplex.  Wanneer ik hen vertel dat ze ‘winnaars’ zijn, 

gewoon omdat ze leven, dan verschieten ze. Ik vertel hen dan dat ze zich 

maar eens moeten afvragen hoeveel spermacellen er wél bij de eicel geraken 

en hoeveel niet. De winnaars geraken er!                                                                                          

Ik heb er zelf méér moeten voor vechten dan vele anderen, maar die strijdlust 

is mij ook gans mijn leven bijgebleven. Het feit dat je kan lezen en schrijven 

(anders las je dit niet!), is op zich al geweldig. Wereldwijd zijn er trouwens 

750 miljoen volwassenen analfabeet… Bedenk maar eens hoeveel je moest 

leren om gewoon te functioneren in deze wereld. Je moet trots zijn op jezelf, 

je bent een winnaar! Je bent goddelijk en geschapen naar zijn beeld.

Bij deze heet ik je hartelijk welkom bij het innerlijk onbewuste programma 

van HYPNO JENS, mijn alias. Deze naam hoort bij mijn hoogste ideaal, wat 

betekent ‘de mensheid verlichten en het lijden wegnemen’.                                                                                                                                              

Mijn naam, JENS D’HAENE, heb ik gekregen bij mijn geboorte maar in wezen 

ben ik naamloos. Mijn wezen overstijgt mijn individualiteit.

De wijsheid in dit boek is nu toegankelijk voor iedereen. Vroeger werd dit 

enkel onderwezen in mysteriescholen of geheime genootschappen. Het is de 

essentie van het leven zelf. Dit is geen nieuw geloof noch spiritualiteit noch 

fictie maar een pure wetenschap! (*)                                                                        

(*)Dit zullen de wetenschappers niet graag horen of lezen. In tegenstelling tot de zuivere 

wetenschappen, waarvoor ik alle respect heb, bevinden wij ons met deze materie op het 

domein van het parapsychologische, het spirituele, het mystieke..)  

                                                                                                                                       



Wanneer je een machine wenst te bedienen heb je ook een handleiding 

nodig. Het maakt niet uit of je in die machine gelooft of niet, wanneer je de 

juiste knoppen indrukt werkt deze zoals jij wil. Jouw geest en lichaam vormen 

de mooiste machine die er bestaat. Ze is in staat om van uw wereld een 

hemel of een hel te maken. Bekijk maar eens wat de mensheid al niet 

creëerde, het gaat bijna alle logica te boven. We kunnen naar de ruimte, we 

kennen atoomenergie waarmee we de aarde verwarmen of vernietigen. We 

bouwen immense bruggen, we maken vliegtuigen, raketten, robotten en 

computers die slimmer zijn dan wijzelf. 

Maar het werk van de Creator kunnen wij niet doorgronden. Probeer maar 

eens een simpele vlieg te maken! De wetenschap is al zo ver dat ze een vlieg 

kan klonen maar er eentje maken uit het niets, dat is een stap te ver.

Vele mensen hebben hele grote ego’s maar als we onszelf bekijken van uit 

kosmisch oogpunt zijn we niet meer dan wat stof. In het kosmische zijn we 

nog kleiner dan een mier. Maar omdat we denken het hoogste bewustzijn te 

zijn, denken we dat we alles wat de aarde biedt te mogen gebruiken als 

middel voor ons geluk en onze gezondheid. In China bijvoorbeeld  moet elk 

dier er aan geloven, en niet alleen voor de voeding maar ook voor zalfjes en 

medicijnen. Trouwens, niet alleen in China stroopt men huiden af. Vroeger 

om de huid te verwarmen, nu voor de mode. We doden nodeloos en buiten 

alles ter wereld uit voor ons eigen welzijn. De waarheid is dat we een schakel 

zijn in het geheel en dat elk dier, elke plant, alles in de kosmos zijn doel en 

reden van bestaan heeft. Laten we dit alles respecteren!                                                                                                                   

Neem maar eens bijvoorbeeld 200 jaar lang de mens weg van de aarde: je zou 

eens zien wat een wondermooie natuur er zou gecreëerd worden! De bomen 

zouden groeien en het ecosysteem zou perfect zijn. Ten bewijze zien we nu 

gebieden waar er stralingen zijn van het testen der kernbommen. We wanen 

ons de hoogste intelligentie maar zou zonder ons niet alles een beetje beter 

verlopen?

                                                                                                                                    


